
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PETRIJANEC 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 024-01/24-01/1 
URBROJ: 2186-6-01/2-24-14 
Petrijanec, 30. rujna 2024. 
 
Temeljem članka 36. Statuta Općine Petrijanec (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 31/21) sazvana je 34. sjednica Općinskog vijeća za dan 30. rujna 2024. godine u Velikoj 

dvorani Društvenog doma u Petrijancu, Trg svetog Petra 8, s početkom u 19:00 sati te je 

izrađen sljedeći 

 

ZAPISNIK 
sa 34. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec 

 

Nazočni vijećnici: 1. Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća (odlazi sa sjednice u 

19.02 sati), 2. Zvonko Bedenik, potpredsjednik Općinskog vijeća, 3. Matija Košić, 

potpredsjednik Općinskog vijeća 4. Diana Kovačić, 5. Ines Krobot, 6. Marijan Ljubić, 7. 

Miroslav Koprek, 8. Rudolf Potočnjak, 9. Ines Kurečić, 10. Gordana Vidović, 11. Zdravko 

Mikulek 

 

Sjednici opravdano nisu nazočni: Goran Kišić 

 

Sjednici neopravdano nisu nazočni: Josip Božić 

 

Sjednici su nazočni: Željko Posavec, općinski načelnik, Ankica Košić, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela 

 
 UTVRĐIVANJE KVORUMA I IMENOVANJE ZAPISNIČARA 

 

Na početku sjednice predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić ovlašćuje potpredsjednika 

Općinskog vijeća Zvonka Bedenika za vođenje sjednice te odlazi sa sjednice u 19.02 sati 

zbog privatnih razloga. Potpredsjednik Općinskog vijeća Zvonko Bedenik utvrđuje kvorum i 

konstatira da je prisutno 10 vijećnika od ukupno 13 vijećnika te utvrđuje kako je za 

pravovaljano donošenje odluka potrebna natpolovična većina (7 članova). Zapisnik piše  

Ankica Košić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Zvonko Bedenik prelazi na USVAJANJE DNEVNOG REDA. 

 

Uz poziv na 34. sjednicu Općinskog vijeća vijećnici su dobili sljedeći  

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

1. Usvajanje zapisnika sa 33. sjednice Općinskog vijeća od 5. rujna 2024. godine 

2. 1. izmjene i dopune Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu 



3. I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2024. godinu 

4. I. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2024. godinu 

5. I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Petrijanec za 2024. godinu 

6. Odluka o utvrđivanju mjerila i ekonomskoj cijeni programa predškolskog odgoja i 

obrazovanja u Dječjem vrtiću Bambi 

7. Odluka o donošenju Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih 

nepogoda za 2025. godinu 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

8. Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

9. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/70 k.o. Majerje 

10. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/71 k.o. Majerje 

11. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup dijela poslovnog prostora 

„Poslovna zgrada Ulica Vladimira Nazora k.br. 157“ k.o. Petrijanec, k.č.br. 220 

12. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora u 

prizemlju Društvenog doma u Strmcu Podravskom 

13. Odluka o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine 

Petrijanec 

14. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

15. Razno 

 

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

Zvonko Bedenik, potpredsjednik Općinskog vijeća daje dnevni red na usvajanje.  

Sa 10 glasova „ZA“ prihvaća se prijedlog dnevnog reda.  

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 33. sjednice Općinskog vijeća od 5. rujna 2024. godine 

 

Zvonko Bedenik pita da li ima netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 33. sjednice 

te otvara raspravu.  

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“ donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se zapisnik sa 33. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec od 5. rujna  

2024. godine. 

 

Točka 2. 

1. izmjene i dopune Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 



Načelnik Željko Posavec navodi: „Treba raditi rebalans zbog odobrenih projekata u 2024. 

godini. Najvažniji projekt u rebalansu proračuna je STEM projekt u Dječjem vrtiću Bambi u 

Petrijancu koji provodimo sa Središnjim državnim uredom za demografiju, sufinanciranje sa 

29.400,00 eura, gdje ćemo nabaviti računala, sve potrebno za robotiku. Imamo dvije 

projektirane ulice, Ulica Ivana Gorana Kovačića i Sportsku ulicu. 

Imamo završetak Malonogometnog igrališta u Novoj Vesi Petrijanečkoj, bile su male opaske 

oko sidrenja. Kod projekta Ulice Đure Basaričeka za sada smo na 40% izvršenosti, slijedi 

nam fina priprema, asfaltiranje i definiranje prilaza. Oko 57.000,00 eura smo platili situacije 

od ukupne investicije od 160.000,00 eura. Završavamo DVD Strmec Podravski, onu 

prostoriju gdje bismo trebali raspisati zakup poslovnog prostora za buduću trgovinu. 

Investicija vrijedna 188.000,00 eura koju sufinancira Ministarstvo prostornoga uređenja, 

graditeljstva i državne imovine sa 47.000,00 eura. 

Završili smo LED rasvjetu u naseljima Nova Ves i Zelendvor. 

Vrtić smo uskladili sa temeljnim i financijskim planom, za sada je odrađeno 20% radova. 

Imamo povećanje ulaganja u sport s obzirom da je u međuvremenu Nova Ves prošla u 1. 

Županijsku nogometnu ligu. Imamo dječja igrališta za koja smo otvorili nabavu, 89.000,00 

eura vrijednosti, Središnji državni ured za demografiju sufinancira sa 30.000,00 eura. 

Radi se o betonskim platoima sa antistres podlogama na lokacijama kod Nogometnog kluba 

u Majerju, u naselju Petrijanec i Nova Ves Petrijanečka kod škole. 

Imamo tri projekta trga, Trg svetog Petra u Petrijancu, Trg svete Katarine u Novoj Vesi i Trg 

u Družbincu. 

Zadnja rasvjeta koja je u lošem stanju je u Strmcu Podravskom, treba zamijeniti osam 

bandera koje su drvene, stupovi koji služe samo za javnu rasvjetu, tako da njima ne upravlja 

HEP. 

Povećani su prihodi i primici za 2.400.000,00 eura. Čekamo još odluku Ministarstva znanosti 

i obrazovanja za dodatno sufinanciranje za izgradnju vrtića. 

Prihodi nam sada iznose oko 10 milijuna eura, ovisi koliko ćemo napraviti dogradnje vrtića, 

koliko nam ZNS-ova bude vraćeno. 

Najveći prihodi su od pomoći koje se ostvaruju iz državnog proračuna, županijskih prihoda ali 

i prihoda EU fondova.  

Za projekt ZAŽELI je dobiven predujam, potrošili smo 50% sredstava. 

Najveći dio proračuna nam odlazi na provedbu projekata, planiramo otvoriti još neke nabave. 

Povećavamo sredstva za predškolski odgoj sukladno povećanju ekonomske cijene koja je 

nužna. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Marijan Ljubić pita: „Kulturni centar Zelendvor?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Mi ga imamo dalje u proračunu, dobili smo drugi 

zahtjev za pojašnjenje.“ 

 

Nakon rasprave, potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 10 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo 1. izmjene i dopune 

Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu. 

 



Točka 3. 

I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2024. godinu 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Povećavamo sredstva za sport, predškolski odgoj, 

kulturu, kapitalnu donaciju vjerskim i neprofitnim organizacijama, za socijalnu skrb.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo I. izmjene i dopune 

Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Petrijanec za 2024. 

godinu. 

 

Točka 4. 

I. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2024. godinu 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Imamo završetke nerazvrstanih cesta. Radi se projekt za 

obnovu grobne kuće u Petrijancu, koji bude prijavljen na Lokalnu akcijsku grupu 

Sjeverozapad. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo I. izmjene i dopune 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Petrijanec za 2024. 

godinu. 

 

 

Točka 5. 

I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Petrijanec za 2024. godinu 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Trgovačko društvo Priroda d.o.o. održava groblje, 

održava čistoću na javnim površinama. Održavanje javnih zelenih površina također pripada 

Prirodi d.o.o. 



Na održavanje nerazvrstanih cesta je potrošeno 160.000,00 eura. Problemi koji se javljaju 

kod nerazvrstanih cesta su neriješeni imovinsko-pravni odnosi, pa se te ceste ne može 

prijaviti na natječaje. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo I. izmjene i dopune 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Petrijanec za 

2024. godinu. 

 

Točka 6. 

Odluka o utvrđivanju mjerila i ekonomskoj cijeni programa predškolskog odgoja i 

obrazovanja u Dječjem vrtiću Bambi 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Ekonomske cijene vrtića općenito se kreću oko 400,00 

eura. Mi smo trenutno u fokusu dogradnje dječjeg vrtića koji ima premale kapacitete. Tijekom 

ljetnih mjeseci kuhinju smo organizirali u školi, kuharice iz dječjeg vrtića su tamo kuhale i 

djeca su išla tamo jesti. Od 26.8. to više nije bilo moguće pošto djeca iz Područne škole 

Nova Ves Petrijanečka i Područne škole Strmec Podravski polaze u Osnovnu školu 

Petrijanec zbog dogradnje područnih škola. Za dječji vrtić trenutno je organizirana prehrana 

iz restorana „Gaj“. Također bi se trebale povećati plaće odgojiteljicama. 

Predložena nova ekonomska cijena je 300,00 eura, općina će sufinancirati 202,00 eura za 

prvo dijete, trošak roditelja će biti 98,00 eura. Za drugo dijete Općina će sufinancirati 215,00 

eura, a za treće i svako daljnje dijete je besplatno. Nama je to povećanje troškova na 

mjesečnoj razini za 11.000,00 eura. 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Matija Košić navodi: „Ovaj razgovor vodimo već nekoliko vremena i povodeći se baš za 

izjavom da Općina kao takva može podnijeti teret ekonomske cijene na sebe, predlažem da 

Općina preuzme kompletnu ekonomsku cijenu vrtića na sebe te da omogući besplatni vrtić. 

Zašto bi bio samo travanj i svibanj besplatan vrtić? Zašto i ne bi ostali mjeseci bili besplatni? 

Smatram da to možemo napraviti.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Dakle mjesec travanj i svibanj su besplatni jer ih 

financira Središnji državni ured za demografiju. Besplatni vrtići koliko se ja sjećam, su trebali 

biti besplatni za svu djecu u prvom mandatu ove Vlade, pa nisu bili. 

Tko ima besplatan vrtić? Da mi dajemo novce privatniku? Populizam je nešto drugo, realnost 

je nešto sasvim drugo. 

Naši su porezni prihodi do 90.000,00 eura mjesečno. Znači nama će vrtić koštati 57.000,00 

eura, znači 60% poreznih prihoda. Tvoj drugi prijedlog bio je vezan uz smanjenje komunalne 

naknade na jednoj sjednici Vijeća. Onda ćemo nešto drugo morati povećati.“ 

 



Matija Košić navodi: „Vi kao načelnik najbolje znate da li mi kao Općina možemo to priuštiti.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Možemo priuštiti samo ako ne radimo sa privatnicima i 

samo ako Središnji državni ured za demografiju ili netko drugi omogući sufinanciranje. 

Ako netko podržava njegov prijedlog tada treba ići novi rebalans i baciti sigurno tri, četiri 

investicije van, Vi recite koje? To znači da moramo smanjiti za nogometne klubove ili lovce ili 

KUD, bilo koga. Stipendije su 20.000,00 eura mjesečno. Ako sufinanciramo vrtić sa 

57.000,00 eura, već smo tu na 77.000,00 eura a 90.000,00 eura su nam porezni prihodi.“ 

 

Matija Košić pita: „Znači bilo kakva veća investicija znači smanjivanje nečeg drugog?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Trenutno je investicija 2,8 milijuna eura u ulaganje 

dogradnje vrtića.“ 

 

Zvonko Bedenik navodi: „Jedna digresija, kad se uvodio euro, tvoj šef je rekao kako kava 

neće poskupjeti više od dvije lipe. Koliko je onda kava koštala, koliko sada košta? Koliko je 

onda vrtić koštao, koliko košta sad? Kad je išla ona mjera da se mladima do 25 godina vraća 

pretporez a do 30 godina pola, tko taj porez sada plaća? Općina Petrijanec.“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Vlada priprema novu poreznu reformu, opet će biti manji 

porezni prihodi.“ 

 

Nakon rasprave, potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  i 1 glas „PROTIV“ donosi se sljedeći: 

 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec je prihvatilo Odluku o utvrđivanju mjerila i 

ekonomskoj cijeni programa predškolskog odgoja i obrazovanja u Dječjem vrtiću 

Bambi. 

 

 

Točka 7. 

Odluka o donošenju Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih 

nepogoda za 2025. godinu 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Donosimo taj Plan na temelju Zakona o ublažavanju i 

uklanjanju posljedica prirodnih nepogoda. Ove godine su nas nepogode zaobišle. Nadalje su 

nabrojane prirodne nepogode od 2011. do sada.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

 

 



ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o donošenju 

Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu i 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu. 

 

Točka 8. 

Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Željeli bi proglasiti ovom Odlukom park u Zelendvoru 

javnim dobrom u općoj uporabi. Odluka se nakon toga dostavlja Državnoj geodetskoj upravi, 

Odjel za katastar i Općinskom sudu u Varaždinu, Zemljišnoknjižni odjel da se može prenijeti 

te dvije čestice u vlasništvo Općine.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o proglašenju 

komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi. 

 

 

Točka 9. 

Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/70 k.o. Majerje 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Radi se o katastarskoj čestici iza nogometnog kluba u 

Majerju, vlasnik je Komes Zvonko. Napravljen je elaborat te je utvrđena vrijednost zemljišta.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o kupnji zemljišta 

k.č.br. 100/70 k.o. Majerje. 

 

 

Točka 10. 

Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/71 k.o. Majerje 

 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 



Načelnik Željko Posavec navodi: „Radi se o katastarskoj čestici iza nogometnog kluba u 

Majerju, vlasnici su Horvat Rajko i Horvat Vlado. Napravljen je elaborat te je utvrđena 

vrijednost zemljišta.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o kupnji zemljišta 

k.č.br. 100/71 k.o. Majerje. 

 

 

Točka 11. 

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup dijela poslovnog prostora 

„Poslovna zgrada Ulica Vladimira Nazora k.br. 157“ k.o. Petrijanec, k.č.br. 220 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Već se više puta raspisivao natječaj međutim nije bilo 

zainteresiranih. Odluka se donosi da se odredi mjesečna cijena zakupnine.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o raspisivanju 

javnog natječaja za davanje u zakup dijela poslovnog prostora „Poslovna zgrada Ulica 

Vladimira Nazora k.br. 157“ k.o. Petrijanec, k.č.br. 220. 

 

Točka 12. 

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora u 

prizemlju Društvenog doma u Strmcu Podravskom 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Društveni dom Strmec Podravski bio je samo dijelom u 

našem vlasništvu, drugi dio gruntovno je bio na petnaestak vlasnika. Prvo se mora završiti 

preuređenje Društvenog doma te se može dati u zakup poslovni prostor. Odluka se donosi 

da se odredi mjesečna cijena zakupnine.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

 

 



ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o raspisivanju 

javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora u prizemlju Društvenog doma 

u Strmcu Podravskom. 

 

Točka 13. 

Odluka o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine 

Petrijanec 

Zvonko Bedenik daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Bio je objavljen natječaj u EOJN za novu koncesiju za 

obavljanje dimnjačarskih poslova, jer 31. listopada ističe ugovor o koncesiji. Jedini ponuđač 

bio je Dimnjačarstvo Valjak d.o.o. koji je zadovoljio kriterije i dostavio svu potrebnu 

dokumentaciju o ispunjavanju uvjeta, te je odabran kao najpovoljniji ponuđač. Koncesija se 

daje na pet godina.“ 

 

Zvonko Bedenik otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te potpredsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 

10 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o davanju 

koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine Petrijanec. 

 

Točka 14. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Matija Košić navodi: „Samo kratko, zamolio bi da materijali za sjednicu dolaze nešto prije jer 

je 15 točaka dnevnog reda.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „U redu, zapisano.“ 

 

Zvonko Bedenik moli načelnika: „Možete objasniti vijećnicima STEM koji ste spomenuli na 

početku sjednice?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Napravljen je projekt gdje bi se kroz dvije godine radila 

Strategija za centar izvrsnosti predškolskog odgoja. STEM je zapravo znanost informatike, 

elektrotehnike i robotike. Može se odraditi više od sto vježbi. Prije toga odgojiteljice idu na 

edukaciju i dobit će certifikat za to. Nakon toga imaju dva tjedna da tu vježbu naprave sa 

vrtićkom skupinom. 

Idući korak bi trebale biti likovne, kulturne i glazbene radionice za predškolski odgoj koje će 

se isto prijaviti na Središnji državni ured za demografiju. Europski talent centar trebao bi 

zaživjeti za dvije godine. Za projekt je odobreno 29.400,00 eura.“ 

 

Zvonko Bedenik navodi: „U Ulici u Komaru bi trebalo produženje rasvjete i zamjena 

stupova.“ 



Načelnik Željko Posavec odgovara: „Poslati ćemo dopis na HEP.“ 

 

Matija Košić pita: „Samo, koliko je gradilišta do sada prodano u Novoj Vesi?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Prodano je jedno gradilište kod Nogometnog kluba i 

dva gradilišta u Ulici Hinka Krizmana.“ 

 

 

Točka 15. 

Razno 

 

Pod točkom Razno nije bilo pitanja. 

 

 

Potpredsjednik Općinskog vijeća Zvonko Bedenik zaključuje rad 34. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Petrijanec u 20.00 sati. 

 

Zapisnik se usvaja na ____sjednici Općinskog vijeća Općine Petrijanec ______________. 

 

 

Zapisničarka:         Potpredsjednik Općinskog vijeća 

Ankica Košić                   Zvonko Bedenik, dipl.ing.str., v. r.  

 

 

 

PRILOG: 

1. Zapisnik sa 33. sjednice Općinskog vijeća od 5. rujna 2024. godine 

2. 1. izmjene i dopune Proračuna Općine Petrijanec za 2024. godinu 

3. I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Petrijanec 

za 2024. godinu 

4. I. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2024. godinu 

5. I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2024. godinu 

6. Odluka o utvrđivanju mjerila i ekonomskoj cijeni programa predškolskog odgoja i 

obrazovanja u Dječjem vrtiću Bambi 

7. Odluka o donošenju Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 

2025. godinu 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

8. Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

9. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/70 k.o. Majerje 

10. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/71 k.o. Majerje 

11. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup dijela poslovnog prostora 

„Poslovna zgrada Ulica Vladimira Nazora k.br. 157“ k.o. Petrijanec, k.č.br. 220 

12. Odluka o raspisivanju javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora u 

prizemlju Društvenog doma u Strmcu Podravskom 

13. Odluka o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine 

Petrijanec 


